

Date: 17/03/2025

Mr. Hamed Ahmad Ali

Chief Executive Officer

Dubai Financial Market

Dubai, United Arab Emirates

التاريخ: 2025/03/17

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،

الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي

دبي، الإمارات العربية المتحدة

Submitted Through EFSAH System

مقدم من خلال نظام إفصاح الإلكتروني

Greetings,

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Termination of Liquidity Provision Agreement with GFH Financial Group B.S.C.**

الموضوع: إنهاء اتفاقية توفير السيولة مع مجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب.

With reference to the above subject, we would like to inform you of the termination of the liquidity provision agreement between the Company and GFH Financial Group B.S.C. ("GFH") for its shares in the Dubai Financial Market and the Abu Dhabi Securities Exchange, effective from 18/04/2025.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، نود إعلامكم بإنهاء اتفاقية توفير السيولة المبرمة بين الشركة ومجموعة جي إف إتش المالية ش.م.ب. ("مجموعة جي إف إتش") على أسهمها في كلٍ من سوق دبي المالي وأبو ظبي للأوراق المالية، وذلك اعتباراً من تاريخ 2025/04/18.

This follows the suspension of the liquidity provision activities, following the announcement issued by GFH on 16/02/2025, which included the suspension of liquidity provision activities, and the resumption of treasury share buyback programs.

ويأتي هذا بعد تعليق أنشطة توفير السيولة، عقب الإعلان الصادر عن مجموعة جي إف إتش بتاريخ 2025/02/16، والذي تضمن تعليق أنشطة توفير السيولة واستئناف برامج إعادة شراء أسهم الخزينة.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Abdel Hadi Al Sa'di

Chief Executive Officer



عبد الهادي السعدي

الرئيس التنفيذي